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2018 לשנת מחטיבה בתקציב תקציביים סעיפים .1

 לבקשת נקבעה שהוועדה והזכיר קצרה, כך כל בהתראה להגיע שהצליחו לחברים הודה דרעי שלמה
 מענה לתת מנת על זו לישיבה הוזמן המנכ״ל כי הוסיף עוד מחר. הכספים בוועדת הדיון לפני החברים,
החברים. לשאלות

 על דירקטוריון החלטת התקבלה כי אמר טריינין מר צבאיות. הקדם המכינות על דיבר טריינין רני מר
א? עדיפות תחת 2018 בתקציב מופיע הדבר זאת למרות אך אופק מכינת עם שת״פ

 מיליון -90ה של מהמסגרת חלק הוא אופק מכינות של התקציבי הסעיף כי הסביר דרעי שלמה
 -90ה של מהמסגרת חלק הוא א׳ בעדיפות שמופיע מה כל כי טריינין למר הוסבר ביקשה. שהחטיבה

החינוך. וועדת של הקודמת בישיבה לאשר, הכספים לוועדת שהומלץ הסכום ש״ח, מיליון

המדריכים. של מאגר למכרז בנוגע דברים מספר להבין ביקש טריינין מר

 מ׳׳מ המנכ״ל, ידי על מסודר הליך ובוצע החטיבה לטובת הוא השינוי הארוך שלטווח הסביר דרעי מר
החינוך. חטיבת של השוטפת בפעילות לפגוע לא שנועד החטיבה מנהלי ושאר החינוך חטיבת מנהל

 96 על כרגע עומדים שאנחנו השיב הייס חזי מר החטיבה חשב התקציבי. לניצול בנוגע שאל טרייניו מר
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.2017 בשנת אחוז למאה שנגיע שלו וההערכה ביצוע אחוזי

ב? לעדיפות א׳ עדיפות בין וההפרדה הכוונה מה להבין ביקש אייל נחי מר

 של המאושר התקציב יהיה מה ברור ולא היות הזו, בצורה נבנה התקציב כי הסביר דרעי שלמה מר
דבר. של בסופו 2018 לשנת החינוך חטיבת

 הוסיף המנכ״ל שנה. כחצי לפני 2018 לתקציב להיערך לחטיבות הנחיה נתן כי הסביר עמי בן אמנון מר
 בהתאם. התקציב והגדלת החטיבה בפעילות לגידול הצעות להציג הייתה לחטיבות ההנחיה כי ואמר
 להתכנס נדרשו שהחטיבות כך התקציב לגבי ההנחיה שונתה הממשלה, עם המשבר ובעקבות מכן, לאחר

.2017 לתקציב

 לגופים התקציבית התוספת וביניהם ההנהלה לדרישות בנוגע למנכ״ל שאלות מספר הפנה אייל נחי מר
הפיס. ומפעל רש״י קרן מפעלות, כמו

 כפי קק״ל, של הליבה לפעילות דומה שפעילותם אסטרטגים שותפים מחפשים שאנחנו הדגיש המנכ״ל
 עם יחד נעשה הפעולה שיתוף בניית כאשר פעילות מערכי לבנות במטרה זאת בדירקטוריון. נקבעה שזו

 הסביר הוא הרלוונטית. המקומית הרשות של ובשיתוף לקק״ל, ניתן הקרדיט כאשר האסטרטגי, השותף
שקל. מול שקל של במתכונת קק״ל עם מיזמים לבצע ומעוניינים אליו שמגיעים גופים ישנם כי

 האם לבחון בקק״ל המקצוע מאנשי ביקש הוא כי אמר המנכ״ל הזכיר אייל שמר הגופים לשלושת בנוגע
 בשיתופי כי הסביר בנוסף לעשות. רוצה שקק״ל פעילות עם "מתלבשת" הללו הגופים של הפעילות

לקק״ל. יינתן הקרדיט אלו פעולה

 דיור־חינוך־תעסוקה-איכות מנועים. ־4ב המקומיות ברשויות עובדת קק״ל כי הסביר טבקוב, דני עו״ד
הארץ. ברחבי זה במודל פועלת קק״ל כיצד סקירה נתן טבקוב מר חיים.

 הספורט פעילות ועל העמותה על הסביר אלבז סימון מר החינוך החטיבה מנהל מ״מ למפעלות, בנוגע
החברתית. והפריפריה הגיאוגרפית בפריפריה שמתמקדת שלה

 שלאחר היא הכוונה תקציבית. מסגרת מאשרים שאנחנו החלטה לקבל יש לדעתו כי אמר אייל נחי מר
החינוך. וועדת בפני שתוצג תכנית ייבנו המקצוע אנשי המסגרת אישור

המוגבלויות. בעלי של התקציב את להגדיל יש לדעתו כי אמר צויבל צבי מר

 ליום מעבר כי ואמרה הוסיפה היא ירד. בניקיון העוסק התקציב סעיף מדוע שאלה גולדינג קרול גברת
לנושא. הקשורות נוספות פעילויות לבצע יש לאומי הבין הניקיון

 תכנית להכין אלבז סימון מר החטיבה מנהל מ״מ את והנחה חשוב נושא זהו כי אמר דרעי שלמה מר
הניקיון. בנושא התקציב את ולהגדיל לחזק ניתן כיצד ולבדוק

 כספים, השקעת מבחינת כקק״ל לנו טוב מה להסתכל יש כי אמר וועדה(, חבר )אינו דבוש משה מר
 לקק״ל חיובי דבר שזה נוער, פעילויות עוד כמו ביטוי, יביא קק״ל של שהכסף כדי לפעול ניתן וכיצד
מבורכת. היא שגם לדוגמא, לנכים ועזרה

 תחת 2018 בתקציב שמופיעות ההנהלה ובקשות דרישות אודות פירוט נתן הייס, חזי מר החטיבה, חשב
א׳. עדיפות סעיף

זו היא החינוך ושחטיבת המקצועי בדרג לעבור שצריכים פעולה שיתופי ישנם כי אמר אייל נחי מר
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אותם. שתריץ

שינשינים. הגרעין של הרעיון על הסביר אלבז סימון מר החטיבה מנהל מ״מ

 הסבירה בחטיבה, חו״ל מחלקת מנהלת דסה, חני הגברת תרבות. תיאטרון על שאל בלטר מאוריסיו מר
מדובר. במה לחברים

18060202/4 מס' החלטה

 החטיבה חשב שהציג כפי ש״ח, 90,505,400 בסך 2018 לשנת תקציב מסגרת על ממליצה הוועדה
בפניה. שהוצגו ולסעיפים לפירוט בהתאם

בתפוצות היהודית הזהות חיזוק .2
 היהודי הנוער בני בקרב יהודית זהות של קשה בעיה ישנה כי וציין הנושא את הציג דרעי שלמה מר

 של לפעילות מעבר כי הסביר דרעי מר גבוהים. באחוזים להתבוללות היתר בין שגורמת העולם ברחבי
 היהודית, הזהות וחיזוק ישראל לארץ היהודי העם של והקשר חיבור של דגשים לתת יש וכר ירוק חינוך

ובעולם. בארץ הנוער בני של והציונית הישראלית
 תכנית לבנות יש ואינטנסיבית ממוקדת בצרוה בו עסקה לא החינוך שחטיבת חדש בנושא ומדובר מאחר

בעולם. וגם בארץ גם זה בנושא לפעילות מסודרת

היהודית. הזהות בנושא שתעסוק משנה וועדת תוקם הנושא חשיבות לאור
 דליה גברת גולדינג, קרול גברת גם בוועדה חברים יהיו אליו ובנוסף הוועדה כיו״ר ישמש צויבל צבי מר

בלטר. מאוריסיו ומר תיבון
החטיבה. מטעם הוועדה עבודת את ירכז בחטיבה ישראל מחלקת מנהל אוליאל, שלומי מר

חשדה מרכזי .3
 בראש הם השדה מרכזי כי אמר דוד מר השדה. מרכזי על דיבר השדה מרכזי מנהל מ״מ דוד, ירמי מר

 כי אמר דוד מר כיום. שהם למה והתפתחו קיץ כמחנות דרכם החלו המרכזים חינוכיים. כלים ובראשונה
 מה במקום וזאת השדה מרכזי של ובינוי לפיתוח מראש מוגדר תקציב עם מסודרת תכנית לבנות יש

טלאי. ועוד טלאי של תיקונים בעצם שזה כיום, שקורה

 להכין מעוניין הוא כי ואמר דוד מר של דברי את וחיזק המשיך אלבז סימון מר החטיבה, מנהל מ״מ
 עגול שולחן מתקיים כי אמר אלבז מר מפורט. תכנון על שבנויה חומש תכנית טווח, ארוכת תכנית

 כמו מסוימים מרכזם ישנם כי אמר אלבז מר שלהם. הצרכים את מעלים הם שבו מפ״ק בהשתתפות
לחורף. תשתיות להם שאין וציפורי לביא

 קטן בסכום מדובר שאין הסביר הוא תקציב. ולקבל תכנית להגיש כאמור הוא הרעיון כי אמר אלבז מר
גדולים. בסכומים אלא ש״ח מיליון שני או מיליון של

 שנים במשך שנבנה החדש באולם סוף סוף להשתמש ניתן יהיה מתי דוד מר את שאל דרעי שלמה מר
בהקדם. קק״ל של כנסים שם לבצע להתחיל הוא הרעיון כי ואמר הרים בנס השדה במרכז

שימוש. בו לעשות יהיה וניתן לשם להגיע אמור הציוד כל חודשיים תוך כי השיב דוד מר

להסתגל מתחיל שלהם השיווה ענייו וכל השדה מרכזי האחרונה בשנה כי ואמר הוסיח דוד ירמי מר
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הפורמלי. מהחינוך פורמלי הבלתי לחינוך המעבר עם שנעשה לשינוי

18060203/4 מס' החלטה

 אחוזי את להגדיל מנת על אמצעים ובנקיטת שלהם, בפיתוח השדה, במרכזי רבה חשיבות רואה הוועדה
 בפיתוח ההתקדמות אחר ולעקוב להמשיך ההחטיבה מנהל מ״מ את מנחה הוועדה בהם. התפוסה

 ויימצא משמעותית בצורה יוגדלו השדה מרכזי שתקציבי מהמנכ״ל מבקשת הוועדה במקביל המרכזים.
.2018 לשנת החטיבה תקציב ממסגרת מגיע שאינו תקציבי מקור להם

ישראל בשביל השביל מלאכי כ- השדה מרכזי של שילוב .4
הבאה בוועדה ויידון היום מסדר ירד הנושא בזמן, חוסר עקב

שונות .5
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